
Møte i Brukarrådet 08.09.22 

 

Møtte: Monica Wegner, Nora Fosstuen, Grethe Sperstad. Mari Langleite Barrusten og Reidun 

Skjelkvåle Aaboen møtte for Handikaplaget under orientering vedr renovering av Skjåkhallen. 

Mogunn Synstnes og Odd Joar Ramstad meldte fråfall, vara for desse hadde anledning til å stille på 

møtet. 

 

1. orientering om renovering Skjåkhallen v/ Ove John Plassen – felles orientering saman med 

eldrerådet med gjennomgang av planskisser av garderober og basseng. Det er satt frist til 15. 

september med å koma med innspel til planane som foreligg. 

Brukarrådet sender inn innspel til planskissane. 

2. orientering om prosjektet "klare sjølv" v/ prosjektleiar Åsbjørg Bakken Sperstad 

3. plan gang- og sykkelveg ved Dønfoss. - pkt om at fartsgrense er opplyst til 80km/t på FV. 

Brukarrådet opplyser om at dette ikkje stemmer, da det er 50 km/t på denne strekninga. 

Utover dette har ikkje Brukarrådet noko å tilføye til planane rundt gang- og sykkelvegen. 

4. evt. – ingenting på eventuelt 

 

Neste møte 3.november 

 

 

 


